
Oświadczenie złożone 

przez senatora Andrzeja Kobiaka 

na 20. posiedzeniu Senatu 

w dniu 13 stycznia 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra finansów, funduszy i polityki regionalnej Tadeusza Kościńskiego 

oraz do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

W dniu 15 grudnia 2020 r. Parlament Europejski przyjął nową dyrektywę w sprawie jakości wody prze-

znaczonej do spożycia przez ludzi. Niewątpliwie wiąże się z nią szereg korzyści dla wszystkich Europejczy-

ków, poczynając od lepszego dostępu do wyższej jakości wody wodociągowej, poprzez oszczędności gospo-

darstw domowych, nie mówiąc już o aspekcie ochrony środowiska. Wszystkie państwa członkowskie, w tym 

Polska, mają 2 lata na wdrożenie zmian na rzecz dostosowania się do dyrektywy. Jednym z następstw no-

wych regulacji będzie rezygnacja z wody butelkowanej, a co za tym idzie, wdrażanie możliwości otrzymania 

bezpłatnie lub w niskiej cenie wysokiej jakości „kranówki” w lokalach gastronomicznych. 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o wskazanie, jak w praktyce dokonywana będzie ocena stanu systemu za-

opatrzenia w wodę, i określanie potrzeb związanych z wdrażaniem nowej dyrektywy w sprawie jakości wody 

przeznaczonej do spożycia.  

Ponadto proszę o odpowiedź, czy wdrażane zmiany wpłyną na kształtowanie się cen wody kranowej dla 

gospodarstw domowych. 

Z poważaniem 

Andrzej Kobiak 

 
 


